
 1 

 

 

 

       REPUBLIKA HRVATSKA 
BJELOVARSKO – BILOGORSKA ŽUPANIJA 

    OPĆINA SIRAČ 

         OPĆINSKO VIJEĆE 

______________________________ 
KLASA: 021-05/21-01/13 

URBROJ: 2111/04-01-21-2 

Sirač, 14.12.2021. 

 

 

ZAPISNIK 8. 

SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE SIRAČ – 8. SAZIVA 

održane dana 14.12.2021. godine u  Hrvatskom domu s početkom u 18,00 sati 

 

 

PRISUTNI: Branimir Miler, Tomislav Petrušić, Liduška Marin, Denis Orčik, Stanka Kreuzer, 

Ivana Biondić, Kornelija Horina, Željko Stjepanović 

 

ODSUTNI: Anita Novak 

 

POZVANI: Igor Supan – načelnik, Marijana Weiser, Ivana Balder, Lidija Lukaš Dundović  

 

VODITELJ ZAPISNIKA: Lidija Lukaš Dundović 

 

Predsjednik vijeća Branimir Miler pozdravlja prisutne i predlaže sljedeći dnevni red: 

                                                              

 

D N E V N I   R E D 

 

1. Verifikacija skraćenog zapisnika sa 7. sjednice  

2. Suglasnost ravnatelju Javne ustanove za obavljanje komunalnih djelatnosti Komus Sirač za 

davanje punomoći za zastupanje ustanove u pravnom prometu  

3. Zahtjevi stipendista za oslobađanje obveze vraćanja stipendije  

4. Pitanja i prijedlozi 

    

 

Dnevni red prihvaća se JEDNOGLASNO sa 8 glasova ZA  
 

Ad 1.  Verifikacija skraćenog zapisnika sa 7. sjednice  

 

ZAKLJUČAK: JEDNOGLASNO sa 8 glasova ZA prihvaća se Skraćeni zapisnik sa 7. 

sjednice. 
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Ad.2. Suglasnost ravnatelju Javne ustanove za obavljanje komunalnih djelatnosti Komus 

Sirač za davanje punomoći za zastupanje ustanove u pravnom prometu  

 

Marijana Weiser – Ravnateljica Javne ustanove za obavljanje komunalnih djelatnosti Komus 

Sirač je sa 07.12.2021.g. počela koristiti rodiljni dopust. Slijedom toga javio se problem 

normalnog funkcioniranja same te ustanove. Kontaktirali smo savjetodavnu kuću TEB, koji su 

nas uputili da imenujemo v.d. ravnatelja. Sazvali smo upravno vijeće Komusa po pitanju 

prijedloga osobe za imenovanje v.d. ravnatelja. Načelnik je predložio da v.d. ravnatelja bude 

Ivana Balder. Upravno vijeće se složilo s tim prijedlogom. Prije daljnjeg postupanja nazvali 

smo Javnog bilježnika da provjerimo kako funkcionira sve oko upisa v.d. ravnatelja u sudski 

registar te smo tim putem saznali da upis u sudski registar funkcionira tako da se netko mora 

obrisati, da bi se netko drugi upisao. U tom slučaju, da bi mogli upisati v.d. ravnatelja, mi bi 

ravnateljici trebali obustaviti mandat, te nakon povratka sa rodiljnog dopusta ravnateljica 

Komusa ne bi više imala radni odnos. Po propisima o radu to ne dolazi u obzir, pošto je 

ravnateljica Komusa sklopila ugovor o radu na mandat od 4.godine. Istraživali smo dalje na 

koji način riješiti taj problem, te smo došli do članka u Zakonu o javnim ustanovama gdje stoji 

da ravnatelj može dati punomoć drugoj osobi da zastupa ustanovu u pravnom prometu. 

Predlažemo da za redovito funkcioniranje unutar ustanove i dijelom prema Općini Sirač damo 

suglasnost ravnateljici da opunomoći Ivanu Balder. To bi se odnosilo na to da Ivana Balder 

može izdavati račune prema Općini Sirač, preuzimati račune, vršiti plaćanja, potpisivati 

zahtjeve za ukop. Znači, za jedno redovito funkcioniranje ustanove. U slučaju nekakvih 

pravnih  poslova došla bi ravnateljica ustanove bez obzira što je na porodiljnom. Upravno 

vijeće ustanove Komus Sirač dalo je suglasnost ravnateljici da izda takvu punomoć. Pošto je 

Općina Sirač osnivač ove ustanove odlučeno je da se punomoć da osobi koja je zaposlena u 

Općini Sirač pošto u ustanovi Komus nema osobe koja bi ispunjavala uvjete za obavljanje 

ovih poslova. U ovom trenutku nemamo drugačijeg rješenja. Slijedom svega navedenog naš 

prijedlog je da se opunomoći Ivana Balder za obavljanje poslova koji su potrebni za redovno 

funkcioniranje ustanove Komus Sirač. 
 

Načelnik – v.d ravnatelja se upisuje u sudski registar i stupa na dužnost u slučaju kada je 

trenutni ravnatelj iz nekog razloga smijenjen sa dužnosti. Ovo nije takva situacija. Slijedom 

našeg informiranja po pitanju ovog problema ustanovili smo da je ovo najbolje rješenje što 

nam je potvrdio i Javni bilježnik. 

 

Liduška Marin – Na koje vrijeme ravnateljica ide na rodiljni dopust? Na jednu ili tri godine? 

 

Načelnik –  Na godinu dana. 
 

ZAKLJUČAK: JEDNOGLASNO sa 8 glasova ZA daje se suglasnost ravnatelju Javne 

ustanove za obavljanje komunalnih djelatnosti Komus Sirač za davanje punomoći za 

zastupanje ustanove u pravnom prometu  

 

 

Ad.3. Zahtjevi stipendista za oslobađanje obveze vraćanja stipendije  

 

Marijana Weiser – Na prethodnoj sjednici vijeća odlučili ste da se pozovu stipendisti koji su 

tijekom ove godine završili školovanje da dostave zahtjeve za oslobađanje vraćanja stipendije, 

s obzirom da smo sve stipendiste koji su završili školovanje i podnijeli zahtjeve za oslobađanje 

do sada i oslobodili. Zahtjeve su podnesli: Milan Nenadović iz Donjih Boraka, Ines Imširović 

iz Sirača, Karlo Žuger iz Kipa i Marko Latinović iz Šibovca. Oslobađanjem njih, oslobodili bi 

sve stipendiste koji su do sada završili školovanje dokazivanja prebivališta na području Općine 

Sirač. 
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Branimir Miler – Koliko je još ostalo stipendista? 

 

Ivana Balder – Mislim da otprilike sedam ili osam. 

 

ZAKLJUČAK: JEDNOGLASNO sa 8 glasova ZA donosi se Odluka o oslobađanju 

stipendista obveze vraćanja stipendije  

 

Ad. 4. Pitanja i prijedlozi 

 

Načelnik –  Ravnateljica Osnovne škole Sirač najavila je da će morati povećati cijenu vrtića. 

Cijena vrtića se nije mijenjala oko dvadesetak godina. Prijedlog prvo ide na Školski odbor, a 

nakon toga na naše Vijeće. Poskupljenje je za nekih osamdesetak kuna za djecu sa  područja 

naše općine, za poludnevni boravak bi poskupilo isto za osamdeset kuna, a za djecu koja nisu 

na našem području poskupilo bi za sto kuna. Znači, za jedno dijete cijena bi bila 500,00 kn, 

dvoje djece 400,00 kn, poludnevni boravak 350,00 kn i za djecu izvan područja naše općine 

700,00 kn. Ovo nije puna cijena vrtića. Dio sufinancira općina Sirač, a ovo je samo onaj dio 

koji daju roditelji.To je prijedlog koji će ići na Školski odbor. 

 

Branimir Miler –  Ukoliko kapacitet vrtića bude popunjen, prednost treba dati djeci sa područja 

naše općine. 

 

Načelnik –  Slažem se. Problem možda i nije toliko u kapacitetu koliko u nedostatku osoblja. 

Odlučili smo uzeti nekoga na pola radnog vremena. 

 

Liduška Marin – Dali će se na prozore prostora za udruge stavljati venecijaneri ili nekakve 

zaštite na prozore? 

 

Načelnik –  Hoće. 

 

Liduška Marin – Imamo problem s oštećenom cestom u ulici Petra Svačića. Već više puta su 

djelatnici Komusa tamo nasipavali ali skroz je problem s tim. 

 

Branimir Miler –  Da, to mi je poznato. Za to treba pronaći dugoročnije rješenje. Mislim da 

ćemo tamo morati ugraditi cijevi, pošto se voda sa brda slijeva i radi problem na cesti. 

U ulici kralja Zvonimira tražio sam da se napravi okretište za kamion koji odvozi otpad, 

međutim to nije tamo napravljeno. Treba provjeriti dali je to u projektu. Mislim da se tamo 

može nasipati sa kamenom tako da se kamion može okrenuti kad odvozi otpad. 

 

Načelnik – Mislim da to nije bilo u projektu. Može se nasipati kamenom. 

 

 

Budući da više nije bilo pitanja, sjednica je završila u 18,30 sati. 

 
 

 

             Predsjednik:                                                                              Voditelj zapisnika:               

                                                                         

_________________________                                                   _________________________                                                                                      

    (Branimir Miler, oec.)                                                              (Lidija Lukaš Dundović) 


